
 
 

Interpellation till Barn- & utbildningsnämndens ordförande  

Sivert Åkerljung angående besök på Birka Vikingastaden för Ekerös 

skolbarn  

 
I februari 2019 lämnade jag in en motion om obligatoriska besök på Birka Vikingastaden för våra 

skolbarn i kommunen. Birka och Hovgården utgör två av våra mest betydande kulturhistoriska platser 

och som världsarv anser vi det vara en självklarhet att våra barn får tillfälle att i skolans regi besöka 

dessa och ta del av den historia som finns i deras egen hemkommun.  

Efter många om och men kom så motionssvaret från Barn- och utbildningsnämnden vilket 

redovisades på Kommunfullmäktigedrygt ett år senare, närmare bestämt den 10 mars 2020. Av 

motionssvaret framgick att, och jag citerar: ”En post för studiebesök är inlagd i budget för att kunna 

erbjuda elever i årskurs fyra och fem”. Motionen ansågs, som så många andra av våra motioner, vara 

behandlad.  

Av budgetförslaget som antogs för Barn- och utbildningsnämnden i november 2020 för 

verksamhetsåren 2021 - 2023 finns så vitt jag kan se inte någon post för skolbesök på Birka 

Vikingastaden. Inte heller kan jag urskilja någon sådan post i det budgetförslag för Barn- och 

utbildningsnämnden för verksamhetsåren 2022 – 2024 som antogs på fullmäktige den 23 november 

2021.  

 

Mot bakgrund av ovanstående önskar jag att ställa följande frågor till Sivert Åkerljung: 

- Har Ekeröalliansen budgeterat för skolbesök på Birka enligt det som framgår av 

motionssvaret från mars 2020?  

 

- Vad innebär egentligen den så ofta använda terminologin att en motion anses behandlad 

gällande huruvida det som föreslås verkligen är tänkt att genomföras och i så fall om det 

finns någon bortre tidsgräns för genomförandet? 

 

För Sverigedemokraterna Ekerö 

Cecilia Fors  


